
PROTOKÓŁ   nr  135/2006
z posiedzenia Zarządu Powiatu Kluczborskiego

w dniu 27 stycznia 2006 r.

Posiedzenie Zarządu otworzył Starosta Kluczborski – Stanisław Rakoczy.
W posiedzeniu uczestniczyło trzech członków Zarządu. Ponadto udział wzięli: Skarbnik
Powiatu, Naczelnik Wydziału Organizacyjnego oraz Naczelnik Wydziału Edukacji.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy oświaty:

a) informacja o wypoczynku feryjnym dzieci i młodzieży organizowanym przez szkoły

i placówki oświatowe powiatu kluczborskiego;

b) aneks nr 4 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006;

c) aneks nr 5 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006;

d) aneks nr 3 do arkusza organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006;

e) aneks nr 4 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Licealno--Technicznych w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006;

f) aneks nr 1/2006 do umowy o dofinansowanie projektu: „Wsparcie edukacji studentów

z powiatu kluczborskiego”;

g) aneks nr 2/2006 do umowy o dofinansowanie projektu: „Stypendia dla uczniów szkół

ponadgimnazjalnych w powiecie kluczborskim”;

h)  wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie

umorzenia zaległych odpłatności za wyżywienie w internacie ośrodka pięciorga

wychowanków;

i) wniosek Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Kluczborku w sprawie

sfinansowania dwóch wykładów;
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j) projekt uchwały w sprawie organizacji roku szkolnego 2006/2007 w prowadzonych przez

Powiat Kluczborski szkołach i placówkach oświatowych.

3. Sprawy finansowe:

a) projekt porozumienia z Gminą Byczyna dot. przekazania dotacji celowej

na dofinansowanie imprezy pn. „XXIII Zlot Piłkarzy Weteranów”;

b) projekt porozumienia z Gminą Wołczyn dot. przekazania dotacji celowej

na dofinansowanie bieżącej działalności artystycznej Zespołu Pieśni i Tańca

„Modrzewiacy”;

c) projekt porozumienia z Gminą Kluczbork dot. przekazania dotacji celowej

na dofinansowanie wyścigu kolarskiego juniorów młodszych „Po ziemi kluczborskiej”;

d) projekt umowy dot. udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska

i Gospodarki Wodnej dla Gminy Byczyna;

e) projekt umowy dot. udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska

i Gospodarki Wodnej dla Gminy Byczyna;

f) projekt umowy dot. udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska

i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn;

g) pismo spółki „MW Trade” z Wrocławia: zestawienie spraw prowadzonych przeciwko

SP ZOZ w Kluczborku w likwidacji;

h) wniosek TP S.A. Obszar Telekomunikacyjny w Opolu o zawezwanie do próby ugodowej z

SP ZOZ w Kluczborku w likwidacji;

i)  wniosek Pralni „Wod-Chem” z Częstochowy dot. nakazu zapłaty w postępowaniu

nakazowym wierzytelności SP ZOZ w Kluczborku.

4. Przekazanie na rzecz PCZ S.A. w Kluczborku urządzeń zakupionych w ramach kontraktu

dla Województwa Opolskiego.

5. Sprawozdanie likwidatora SP ZOZ w Kluczborku za okres od 07.09.2005 r.

do 31.12.2005 r.

6. Projekt podziału środków przeznaczonych na dofinansowanie imprez w zakresie kultury

i sportu o zasięgu powiatowym i ponadpowiatowym realizowanych w 2006 roku.

7. Wniosek Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu dot. zbycia nieruchomości stanowiących

własność powiatu.

8. Powiatowy program działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2006-2010.
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9. Aneks nr 3/2005 do porozumienia nr 5/2004 z dnia 06.01.2005 r. zawartego z Powiatem

Brzeskim w sprawie ponoszenia wydatków na utrzymanie dzieci w placówce opiekuńczo-

wychowawczej.

10. Zatwierdzenie materiałów na sesję Rady Powiatu w Kluczborku.

11. Wolne wnioski.

Do punktu 1 porządku

                  Porządek posiedzenia został przyjęty przez obecnych członków Zarządu.

Protokół z posiedzenia Zarządu, który odbył się w dniu 13 stycznia 2006 r. został również

przyjęty.

Do punktu 2 porządku

Starosta przedstawił następujące sprawy:

a) informacja o wypoczynku feryjnym dzieci i młodzieży organizowanym przez szkoły

i placówki oświatowe powiatu kluczborskiego; Pani Jolanta Krzysztowczyk – Naczelnik

Wydziału Edukacji wyjaśniła zebranym, że jak co roku, na spotkaniu z dyrektorami szkół

ustalono, że te godziny, które powinny być realizowane jako zajęcia pozalekcyjne sportowe

z pierwszych dwóch tygodni stycznia powinny zostać skumulowane a następnie zrealizowane

w czasie ferii aby zabezpieczyć młodzieży czynny wypoczynek. Ponadto – kontynuowała Pani

Krzysztowczyk, poza zajęciami typowo sportowymi takimi jak siatkówka, piłka nożna czy

turniej hokeja, szkoły zaplanowały również na czas ferii zimowych różnego rodzaju zajęcia np.

komputerowe, czytelnicze a także, jak na przykład w Zespole Szkół Ogólnokształcących w

Kluczborku kółko geograficzne a poza tym, Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU

w Bogdańczowicach zorganizował obóz sportowy MKS Kluczbork a Młodzieżowy Dom

Kultury w Kluczborku zorganizował półkolonie zimowe zapewniając w ten sposób dzieciom

opiekę i zajęcia: muzyczne, komputerowe, taneczne, plastyczne, rekreacyjno - sportowe,

teatralne oraz wyjścia na basen i obiekty sportowe. Członkowie Zarządu Powiatu po
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zapoznaniu się z powyższym stwierdzili, że dobrze że w czasie ferii są organizowane różne

zajęcia tylko pozostaje kwestia tego, czy uczniowie uczestniczą w nich i w jakiej liczbie

i kontrolę tego należałoby, jak co roku zresztą, zlecić dyrektorom szkół realizującym te

zadania. Reasumując, Zarząd Powiatu  jednogłośnie przyjął informację na temat wypoczynku

feryjnego dzieci i młodzieży organizowanym przez szkoły i placówki oświatowe powiatu

kluczborskiego. Jednocześnie Zarząd Powiatu podtrzymał polecenie kontroli przebiegu

realizacji poszczególnych zadań w czasie ferii przez dyrektorów szkół i placówek

oświatowych;

b)   aneks nr 4 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006; Naczelnik Wydziału Edukacji powiedziała, że zmiana liczby

zatwierdzonych godzin  spowodowana jest zakończeniem nauczania indywidualnego uczennicy

klasy III DG a powoduje to zmniejszenie liczby godzin nauczycielskich o 10 w tym 9 to

godziny ponadwymiarowe a 1 godzina to godzina osoby niepełnozatrudnionej. Członkowie

Zarządu zapoznali się z powyższym aneksem i nie wnieśli do niego żadnych uwag w związku z

czym przewodniczący poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził

aneks nr 4 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku na rok

szkolny 2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego podpisania;

c)   aneks nr 5 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006; Pani Jolanta Krzysztowczyk wyjaśniła, że zmiany spowodowane

są powrotem z urlopu macierzyńskiego jednej z nauczycielek, której przydzielono nauczanie

matematyki w 5 oddziałach a drugim powodem zmian jest odejście na emeryturę jednej

z nauczycielek która zostanie zatrudniona w niepełnym wymiarze na okres 10 tygodni w celu

dokończenia nauczania w 3 klasach maturalnych natomiast nauczanie matematyki

w pozostałych oddziałach w których do tej pory uczyła w/w nauczycielka, zostanie rozdzielone

pomiędzy trzech innych nauczycieli. W wyniku powyższych zmian – kontynuowała Pani

Krzysztowczyk, ogólna liczba godzin nauczycielskich nie ulega zmianie natomiast zmienia się

liczba godzin w wymiarze obowiązkowym a mianowicie następuje  ich zmniejszenie o 18,

godzin ponadwymiarowych – zmniejszenie o 7 oraz godzin osób niepełnozatrudnionych –

zwiększenie o 25 godzin. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się                     z powyższym

aneksem nie wniósł do niego żadnych zastrzeżeń w związku z czym, Starosta poddał niniejszy

aneks pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził aneks
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nr 5 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku na rok szkolny

2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego podpisania;

d)   aneks nr 3 do arkusza organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006; Pani Krzysztowczyk powiedziała, że w tym przypadku ogólna

liczba godzin zwiększa się o 10 co stanowi godziny osoby niepełnozatrudnionej a sytuacja ta

spowodowana jest faktem przejścia psychologa na roczny urlop dla poratowania zdrowia

a zatem konieczne staje się zatrudnienie drugiego psychologa oraz zamiarem zwiększenia

wymiaru etatu pracownikowi gospodarczemu z 0,378 do 0,5 etatu w ramach posiadanych

środków finansowych co ma wpłynąć na efektywniejsze wykonywanie obowiązków przez tego

pracownika. Członkowie Zarządu Powiatu  po zapoznaniu się z powyższym aneksem

i po zastanowieniu ostatecznie nie wnieśli do niego żadnych uwag w związku z czym Starosta

poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził aneks nr 3 do arkusza

organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kluczborku na rok szkolny

2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego podpisania;

e)   aneks nr 4 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Licealno--Technicznych w Kluczborku

na rok szkolny 2005 / 2006; Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła zebranym, że aneks ten

nie powoduje zmiany ogólnej liczby godzin nauczycielskich jedynie zmianie ulegają: godziny w

wymiarze obowiązkowym a mianowicie następuje ich zmniejszenie o 18, godziny

ponadwymiarowe – wzrost o 9 oraz godziny osób niepełnozatrudnionych – zwiększenie o 9

a zmiany te spowodowane są długotrwałym zwolnieniem lekarskim nauczycielki języka

niemieckiego której godziny zostały przydzielone nauczycielom uczącym w Zespole Szkół

Licealno-Technicznych a także jednemu z nauczycieli z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr

2 – CKU w Kluczborku. Również i do tego aneksu członkowie Zarządu nie wnieśli żadnych

zastrzeżeń więc po dyskusji Przewodniczący poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie zatwierdził aneks nr 4 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Licealno--

Technicznych w Kluczborku na rok szkolny 2005 / 2006 i upoważnił Starostę do jego

podpisania;

f)   aneks nr 1/2006 do umowy o dofinansowanie projektu: „Wsparcie edukacji studentów

z powiatu kluczborskiego”;  Pani Jolanta Krzysztowczyk wyjaśniła zebranym, że powyższy

aneks dotyczy umowy nr Z/2.16/II/2.2/2/05/U/15/05 z dnia 12.09.2005 r. o dofinansowanie

projektu „Wsparcie edukacji studentów z powiatu kluczborskiego” w ramach priorytetu 2 –

wzmocnienie rozwoju zasobów ludzkich w regionach a aneks ten wprowadza zmiany
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w paragrafie 1 ust. 9 powyższej umowy który to paragraf zawiera zapis informujący

o numerze naszego rachunku bankowego a w związku z jego zmianą, konieczne stało się

aneksowanie umowy z dnia 12.09.2005 r. Członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli żadnych

uwag do powyższego aneksu więc Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie postanowił o podpisaniu aneksu nr 1/2006 do umowy o dofinansowanie projektu:

„Wsparcie edukacji studentów z powiatu kluczborskiego” i upoważnił Starostę                oraz

Wicestarostę do jego podpisania;

g)   aneks nr 2/2006 do umowy o dofinansowanie projektu: „Stypendia dla uczniów szkół

ponadgimnazjalnych w powiecie kluczborskim”; Pani Krzysztowczyk powiedziała, że aneks

ten dotyczy z kolei umowy nr Z/2.16/II/2.2/1/05/U/14/05 z dnia 12.09.2005 r.

o dofinansowanie projektu „Stypendia dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych w powiecie

kluczborskim” również w ramach priorytetu 2 – wzmocnienie rozwoju zasobów ludzkich

w regionach i podobnie jak w przypadku aneksu nr 1/2006 dotyczy on zmiany numeru

rachunku bankowego. Również i do tego aneksu członkowie Zarządu Powiatu nie wnieśli

uwag więc Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił

o podpisaniu aneksu nr 2/2006 do umowy o dofinansowanie projektu: „Stypendia dla uczniów

szkół ponadgimnazjalnych w powiecie kluczborskim” i upoważnił Starostę oraz Wicestarostę

do jego podpisania;

g)  wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Kluczborku w sprawie

umorzenia zaległych odpłatności za wyżywienie w internacie ośrodka pięciorga

wychowanków; Starosta powiedział, że jak wynika z powyższego wniosku, zaległości

te dotyczą odpłatności za lata 2000 – 2002 a z uwagi na przedawnienie tych wierzytelności,

które przekroczyły już okres 3 lat, stąd wniosek dyrekcji Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Kluczborku o ich umorzenie gdyż ściągnięcie w/w należności zdaniem

dyrekcji ośrodka, mimo wielokrotnych - ustnych i pisemnych upomnień okazały się niemożliwe

ze względu na trudną sytuację rodzinną i bytową rodzin tych wychowanków.

Pani Krzysztowczyk dodała, że zgodnie z paragrafem 4 uchwały Rady Powiatu w Kluczborku

z dnia 07 października 1999 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu umarzania,

odraczania lub rozkładania na raty wierzytelności jednostek organizacyjnych z tytułu

należności pieniężnych, umorzenia wierzytelności dokonuje: Starosta lub osoba przez niego

upoważniona, Zarząd Powiatu w formie uchwały lub Rada Powiatu również w formie uchwały

a kto - to zależy od wielokrotności kwoty przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia
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w roku poprzedzającym podjęcie decyzji o umorzeniu ogłoszonego w Dzienniku Urzędowym

RP „Monitor Polski”. Starosta powiedział, że aby stwierdzić, kto w powyższych przypadkach

jest kompetentny do umorzenia powyższych odpłatności należy dokładnie sprawdzić całość

powyższego wniosku wraz z załączonymi do niego dokumentami i zaproponował, aby to

zlecić Skarbnikowi Powiatu. Członkowie Zarządu Powiatu po wysłuchaniu propozycji

Starosty jednogłośnie zgodzili się z takim rozwiązaniem powyższej sprawy.  Reasumując,

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego

w Kluczborku w sprawie umorzenia zaległych odpłatności za wyżywienie w internacie w/w

ośrodka pięciorga wychowanków. Jednocześnie Zarząd Powiatu zlecił Skarbnikowi Powiatu

sprawdzenie powyższego wniosku oraz przygotowanie stosownej dokumentacji;

i)   wniosek Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Kluczborku w sprawie

sfinansowania wykładów dla słuchaczy w/w Uniwersytetu: wykładu dr nauk ekonomicznych

Stanisława Karleszko  z Wyższej Szkoły Zarządzania i Administracji w Opolu oraz wykładu

profesora dr hab. Jana Miodka z Uniwersytetu Wrocławskiego; Starosta wyjaśnił, że pierwszy

z nich tj. wykład Pana Stanisława Karleszko odbył się już w dniu wczorajszym czyli

26 stycznia a jego koszt to 150,00 zł. natomiast wykład pana Jana Miodka odbędzie się

23 marca br. i kosztować będzie 250,00 zł. Pani Krzysztowczyk stwierdziła, że w pełni popiera

wniosek Rady Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Kluczborku bo działalność tego

stowarzyszenia jest jej zdaniem godna podziwu i zarazem wsparcia, gdyż daje możliwość

ludziom starszym włączenia się do życia społecznego przeciwdziałając tym samym

osamotnieniu i odizolowaniu tych osób od aktywnej grupy społeczeństwa. Członkowie

Zarządu Powiatu po zapoznaniu się z powyższym wnioskiem jak również wysłuchaniu

wypowiedzi przedmówców stwierdzili jednogłośnie, że również popierają działania w/w tj.

słuchaczy Uniwersytetu Trzeciego Wieku jak również wyrazili podziw dla chęci ich działania i

równocześnie zwrócili się z pytaniem do Skarbnika, w jaki sposób można przekazać im pomoc

o którą proszą we wniosku na co pytany odpowiedział, że to w jaki sposób to zrobić to musi

się nad tym jeszcze zastanowić gdyż Powiat nie może przekazać Stowarzyszeniu bezpośrednio

środków finansowych. Zarząd Powiatu po chwili zastanowienia się jeszcze jednogłośnie

stwierdził, że na tę chwilę pozytywnie opiniuje powyższy wniosek a dalsze decyzje co do

sposobu sfinansowania przedmiotowych wykładów zostaną podjęte później;

 j)   projekt uchwały w sprawie organizacji roku szkolnego 2006/2007 w prowadzonych przez

Powiat Kluczborski szkołach i placówkach oświatowych; Pani Jolanta Krzysztowczyk

 



8

powiedziała, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty, organ prowadzący szkołę odpowiada za

jej działalność oraz zapewnia odpowiednie warunki działania szkoły czy placówki oświatowej

w tym bezpieczne i higieniczne warunki nauki, wychowania i opieki oraz sprawuje nadzór nad

ich działalnością w zakresie przestrzegania przepisów dot. organizacji pracy szkoły lub

placówki oświatowej. Następnie Naczelnik powiedziała, że na mocy powyższej uchwały

zobowiązuje się dyrektorów szkół i placówek oświatowych Powiatu Kluczborskiego do

sporządzenia arkuszy organizacji na rok szkolny 2006 / 2007 przy sporządzaniu których należy

kierować się „Wytycznymi do opracowania arkuszy organizacyjnych” oraz „Zasadami

wypełniania arkuszy elektronicznych” oraz opracować je zgodnie z aktualnymi przepisami

prawa oświatowego. W związku z powyższym – kontynuowała Pani Krzysztowczyk, wzorem

lat ubiegłych  zostały właśnie opracowane wytyczne do arkusza organizacji oraz zasady

wypełniania arkuszy elektronicznych firmy VULCAN na rok szkolny 2006 / 2007, które

zostały załączone do projektu powyższej uchwały. Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się

z powyższym projektem uchwały oraz z załączonymi do niego materiałami i nie wnieśli do nich

żadnych zastrzeżeń w związku z czym, jeszcze po chwili dyskusji Przewodniczący poddał je

pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie organizacji roku

szkolnego 2006/2007 w prowadzonych przez Powiat Kluczborski szkołach i placówkach

oświatowych.

Do punktu 3 porządku

Skarbnik omówił następujące sprawy:

a) projekt porozumienia nr FN.I-PP/3052/3/2006 z Gminą Byczyna dot. przekazania dotacji

celowej na dofinansowanie imprezy pn. „XXIII Zlot Piłkarzy Weteranów”; Skarbnik

powiedział, że zgodnie z uchwałą Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 29 grudnia 2005 roku

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2006 rok, na mocy powyższego

porozumienia przekazuje się Gminie Byczyna dotację celową w kwocie 3.000,00 zł.

przeznaczoną na dofinansowanie imprezy pn. „XXIII Zlot Piłkarzy Weteranów” którą z kolei

Gmina Byczyna powinna wykorzystać zgodnie z jej przeznaczeniem  a następnie przedstawić

Zarządowi Powiatu jej rozliczenie pod względem finansowym. Członkowie Zarządu Powiatu

nie mieli uwag do powyższego projektu porozumienia w związku z czym Starosta poddał go

pod głosowanie w wyniku czego jednogłośnie postanowiono o podpisaniu porozumienia
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nr FN.I-PP/3052/3/2006 z Gminą Byczyna dot. przekazania dotacji celowej na dofinansowanie

imprezy pn. „XXIII Zlot Piłkarzy Weteranów” i jednocześnie upoważniono do jego podpisania

Starostę oraz Wicestarostę;

b) projekt porozumienia nr FN.I-PP/3052/2/2006 z Gminą Wołczyn dot. przekazania dotacji

celowej na dofinansowanie bieżącej działalności artystycznej Zespołu Pieśni i Tańca

„Modrzewiacy”; Pan Piotr Pośpiech oznajmił zebranym, że również zgodnie z uchwałą Rady

Powiatu w Kluczborku z dnia 29 grudnia 2005 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu

Kluczborskiego na 2006 rok, na mocy powyższego porozumienia przekazuje się Gminie

Wołczyn dotację celową w kwocie 5.000,00 zł. przeznaczoną na dofinansowanie bieżącej

działalności artystycznej Zespołu Pieśni i Tańca „Modrzewiacy” którą to dotację Gmina

Wołczyn powinna wykorzystać zgodnie z jej przeznaczeniem  a następnie przedstawić

Zarządowi Powiatu jej rozliczenie pod względem finansowym. Członkowie Zarządu Powiatu

nie mieli uwag do powyższego projektu porozumienia w związku z czym Starosta poddał go

pod głosowanie w wyniku czego jednogłośnie postanowiono o podpisaniu porozumienia

nr FN.I-PP/3052/2/2006 z Gminą Wołczyn dot. przekazania dotacji celowej na dofinansowanie

bieżącej działalności artystycznej Zespołu Pieśni i Tańca „Modrzewiacy”                          i

jednocześnie upoważniono do jego podpisania Starostę oraz Wicestarostę;

c)   projekt porozumienia nr FN.I-PP/3052/1/2006 z Gminą Kluczbork dot. przekazania dotacji

celowej na dofinansowanie wyścigu kolarskiego juniorów młodszych „Po ziemi kluczborskiej”;

Skarbnik powiedział, że podobnie jak w przypadku dwóch wyżej omówionych projektów

porozumień również i ten powstał zgodnie z tą samą uchwałą Rady Powiatu jak wyżej a

dotacja ta w kwocie 2.000,00 zł. ma zostać przeznaczona przez Gminę Kluczbork na

dofinansowanie wyścigu kolarskiego juniorów młodszych „Po ziemi kluczborskiej”. Ponadto –

kontynuował Skarbnik, dotacja ta powinna zostać wykorzystana przez Gminę Kluczbork

zgodnie z jej przeznaczeniem a następnie, po jej wykorzystaniu, w/w powinni przedstawić

Zarządowi Powiatu rozliczenie przedmiotowej dotacji pod względem finansowym. Zarząd

Powiatu nie miał żadnych zastrzeżeń również i do tego projektu porozumienia w związku z

czym Starosta poddał go pod głosowanie. Członkowie Zarządu Powiatu jednogłośnie

postanowili o podpisaniu porozumienia nr FN.I-PP/3052/1/2006                     z Gminą

Kluczbork dot. przekazania jej dotacji celowej na dofinansowanie wyścigu kolarskiego

juniorów młodszych „Po ziemi kluczborskiej” jednocześnie upoważniając                     do jego

podpisania Starostę oraz Wicestarostę;
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d) projekt umowy nr FN.I-PP/305/3/2006 dot. udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Byczyna; Skarbnik oznajmił zebranym,

że na mocy powyższej umowy zostanie udzielona Gminie Byczyna dotacja celowa

z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie 30.000,00 zł.

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „Zakup specjalistycznej linii do segregacji

odpadów komunalnych na składowisku gminnym w Gołkowicach”. W związku z tym, że

powyższa rzecz dzieje się zgodnie z uchwałą Rady Powiatu z dnia 29 grudnia 2005 roku

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2006 rok, członkowie zarządu

Powiatu nie mieli do powyższej umowy żadnych wątpliwości. Następnie Starosta poddał

projekt powyższej umowy pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił

o podpisaniu umowy nr FN.I-PP/305/3/2006 dot. udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu

Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej dla Gminy Byczyna z przeznaczeniem na

dofinansowanie zadania pn. „Zakup specjalistycznej linii do segregacji odpadów komunalnych

na składowisku gminnym w Gołkowicach”. Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz

Wicestarostę do podpisania powyższej umowy;

e) projekt umowy nr FN.I-PP/305/2/2006 dot. udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Gminy Byczyna; Pan Piotr Pośpiech wyjaśnił,

że zgodnie z wyżej wymienianą już wielokrotnie uchwałą Rady Powiatu w Kluczborku, na

mocy powyższej umowy zostanie udzielona Gminie Byczyna dotacja celowa z Powiatowego

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w kwocie 70.000,00 zł.

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „Dostosowanie oczyszczalni ścieków

w Polanowicach do wymogów ochrony środowiska". Członkowie Zarządu Powiatu po

zapoznaniu się z powyższą umową jednogłośnie postanowili o jej podpisaniu i jednocześnie

upoważnili do tego tj. do podpisania Starostę oraz Wicestarostę;

f) projekt umowy nr FN.I-PP/305/1/2006 dot. udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu

Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej dla Gminy Wołczyn; Skarbnik powiedział, że na

mocy tej umowy zostanie Gminie Wołczyn udzielona dotacja w kwocie 15.000,00 zł. która to

dotacja powinna zostać przeznaczona na dofinansowanie zakupu pojemników do selektywnej

zbiórki odpadów.  Również i do powyższego projektu umowy członkowie Zarządu Powiatu

nie wnieśli żadnych uwag w związku z czym Przewodniczący poddał go pod głosowanie.

Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił o podpisaniu umowy nr FN.I-PP/305/1/2006 dot.
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udzielenia dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej dla

Gminy Wołczyn na dofinansowanie zakupu pojemników do selektywnej zbiórki odpadów

i upoważnił Starostę oraz Wicestarostę do jej podpisania;

g) pismo spółki „MW Trade” z Wrocławia - zestawienie spraw prowadzonych przeciwko

SP ZOZ w Kluczborku w likwidacji - wierzytelności w kwotach głównych w następujących

wysokościach: 104.204,49 zł., 26.671,39 zł., 9.382,84 zł.; następnie Skarbnik zaproponował

a członkowie Zarządu Powiatu zgodzili się, aby powyższy wniosek omówił on łącznie

z dwoma kolejnymi podpunktami niniejszego protokołu a mianowicie podpunktem „h” tj.

wnioskiem TP S.A. Obszar Telekomunikacyjny w Opolu o zawezwanie do próby ugodowej

z SP ZOZ w Kluczborku w likwidacji – kwota 40.353,21 zł. oraz 5.077,75 zł. a także

podpunktem „i” - wnioskiem Pralni „Wod-Chem”  z Częstochowy dot. nakazu zapłaty

w postępowaniu nakazowym wierzytelności SP ZOZ w Kluczborku na kwotę 6.001,47 zł.

i 68.041,64 zł.  Na wstępie Skarbnik powiedział, że po przeprowadzonej z w/w wierzycielami

rozmów telefonicznych wywnioskował, że są oni w stanie zrezygnować z odsetek w części

bądź nawet w całości i jest jeszcze zdaniem Skarbnika duża szansa również na „zbicie”

kosztów procesowych. Sytuacja jest taka – kontynuował Skarbnik, że np. w przypadku firmy

„MW Trade” gdzie jej pełnomocnik wysyła do nas pisma o zwrot wierzytelności  to jest

jednoznaczne z tym, że chce on pozyskać koszty procesowe przynajmniej przy tych wyższych

kwotach bo to są jego pieniądze tzn. pełnomocnika wierzyciela a dany wierzyciel na pewno  ze

swojej wierzytelności mu nie zapłaci natomiast poszczególne propozycje – warianty jakie

zostały podane w powyższym wniosku są  zdaniem Skarbnika przygotowane z należytą

starannością i pokazują dobrą wolę w/w wierzyciela jednak wszystko sprowadza się do

wariantu mówiącego o zapłaceniu kwoty głównej oraz odsetek. W tym roku – nadal

kontynuował Skarbnik, mamy już obciążone środki pochodzące z emisji obligacji na kwotę

4.000.000,00 zł. a są to następujące kwoty wynikające z zawartych umów i tak: BOŚ –

340.000,00 zł. to jest kwota główna z kwoty 429.766,00 zł.,  ponadto inne to 24.817,00 zł.,

odsetki dla pracowników, które muszą zostać zapłacone – 200.000,00 zł., „Klimor Śląsk” –

pozostała kwota gwarancji należytego wykonania robót na kwotę 12.374,00 zł. łącznie już

mamy 580.000,00 zł. z tych 4000.000,00 zł. wydane na spłatę zadłużenia  i te w/w wnioski,

które są przedmiotem obrad dzisiejszego Zarządu tylko w kwotach głównych, bez odsetek,

bez kosztów zastępstwa procesowego to jest kolejne 259.732,00 zł. Następnie Skarbnik

stwierdził, że w tym momencie o zadłużeniu należy rozmawiać globalnie, kompleksowo a nie
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o konkretnych wybranych przypadkach aby nie rozdrabniać się, aby nie okazało się, że nam

pomimo takiego zadłużenia całej emisji tych pieniędzy zacznie brakować. Klucz do całej

sprawy mieści się w stanowisku ZUS-u – stwierdził Skarbnik dlatego też w dniu dzisiejszym

spotkał się on z kierownikiem inspektoratu Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Kluczborku

po to,  aby członkowie Zarządu Powiatu mieli już pełną informację co do tego, jak przedstawia

się ich stanowisko tzn. ZUS-u. i dalej wyjaśniając Skarbnik powiedział, że pismem z dnia 24

października 2005 r. zwrócił się on do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Opolu z

zapytaniem o techniczne sprawy związane z odprowadzeniem składek na ubezpieczenia

społeczne od tych wypłat zobowiązań pracowniczych oraz pytał o możliwości przystąpienia do

spłaty zadłużenia wobec ZUS-u które wynosi 5.649.000,00 zł. i pisał wówczas, że w ramach

emisji obligacji w roku 2006 jesteśmy w stanie tj. Powiat Kluczborski przystąpić do spłaty tych

zobowiązań, które na tę chwilę stanowią największą ze wszystkich kwotę zobowiązań.

Następnie to nasze pismo czyli nasze zapytanie „poszło” do Centrali do Warszawy w wyniku

czego doczekaliśmy się odpowiedzi, z której wynika,                                     że w

przedstawionym stanie prawnym nie ma możliwości wydania decyzji                                    o

odpowiedzialności Powiatu Kluczborskiego za zobowiązania SP ZOZ-u gdyż Powiat jako

organ założycielski jednostki ponosi odpowiedzialność za zobowiązania i należności SP ZOZ

na podstawie art. 60 ustawy o samodzielnych zakładach opieki zdrowotnej gdzie jest zapis

mówiący o tym, że po zakończeniu likwidacji my tzn. Powiat przejmujemy zobowiązania

i należności i dalej w tym piśmie pisze, że jak wynika z powołanego przepisu,

odpowiedzialność Powiatu za zobowiązania likwidowanego Zakładu Opieki Zdrowotnej

wynika wprost z ustawy zatem Zakład Ubezpieczeń Społecznych nie jest uprawniony do

wydawania dodatkowych decyzji w powyższym zakresie. Pan Piotr Pośpiech dodał, że dlatego

chciał się spotkać z kierownikiem inspektoratu ZUS w Kluczborku aby upewnić się co do

tego, czy ZUS nie będzie podejmował żadnych decyzji po przeniesieniu na nas

odpowiedzialności  bo jeżeli my poczynimy jakiekolwiek ruchy w kierunku spłaty innych

zobowiązań a ZUS wydałby decyzję i przeniósł na nas te 5.000.000,00 zł. to mamy tyle

zobowiązań i one stają się wymagalne i wtedy byłby duży problem jednak zdaniem kierownika

inspektoratu ZUS – powiedział Skarbnik, dobrze się stało, że pismo to poszło do Warszawy i z

jego strony nic nam nie grozi bo nikt nie będzie wszczynał postępowania                o

przeniesieniu obowiązku na nas czyli my jesteśmy bezpieczni jeżeli chodzi o wierzyciela

publiczno-prawnego jakim jest ZUS do zakończenia procesu likwidacji ale nic za darmo gdyż
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najwyższe odsetki „lecą” od tych zobowiązań. Ugoda z ZUS-em wiąże się zawsze

z płaceniem – stwierdził Skarbnik więc jeżeli teraz wiemy, że nic nam nie grozi ze strony

Zakładu Ubezpieczeń Społecznych do czasu zakończenia likwidacji, to ta sytuacja staje się

jasna w przedmiocie regulowania innych zobowiązań bo zahamowanie narastania odsetek

w ZUS, które są ogromne i jeżeli my to przetrzymamy jeszcze dwa lata to z tych 5.600.000,00

zł. zrobi się 6.500.000,00 zł. i jedyna droga do zahamowania tego procesu to zakończenie

likwidacji i przystąpienie do spłaty ale wtedy musimy być ułożeni z wszystkimi innymi

wierzycielami aby został sam ZUS. Takie stanowisko ZUS-u zdaniem Skarbnika otwiera nam

drogę do konkretnych działań w kierunku likwidacji zobowiązań cywilno-prawnych aby

ukrócić 3.433.000,00 zł. przy czym już część spłaciliśmy, z częścią dogadaliśmy się i naszym

zadaniem na dzisiaj jest likwidacja tych wszystkich wierzycieli cywilno-prawnych, poukładanie

się z innymi wierzycielami cywilno-prawnymi czyli Urzędem Skarbowym – ponad 100.000,00

zł., Gminą Kluczbork – 35.000,00 zł., podatek od nieruchomości w Gminie Wołczyn (został

zapłacony w ubiegłym roku) ZUS, PFRON –513.000,00 zł. Trzymając się ściśle ustawy –

nadal kontynuował pan Piotr Pośpiech, każdy układ z ZUS-em wygląda następująco: najpierw

należy zapłacić składkę ubezpieczonego czyli to co pracownik miał                              z

wynagrodzenia potrącane a nie odprowadzane tj. łącznie około 2.700.000,00 zł. i tu ustawa

nam gwarantuje, że jeżeli wpłacimy jakąś kwotę i zadeklarujemy koleją spłatę składek

ubezpieczonego w przeciągu trzech miesięcy z jednoczesnym wnioskiem o zawarcie układu

ratalnego na pozostałą część czyli możemy podjąć takie działania aby skończyć likwidację

około końca września lub października, zwrócić się następnie o zawarcie układu ratalnego

i jednocześnie zadeklarować, że od miesiąca listopada będziemy spłacać zobowiązania

ubezpieczonego i to nam zahamowuje narastanie odsetek od tej części wierzytelności.

Starosta dodał, że dotychczas firmy - wierzyciele sami do nas się zwracali i sami proponowali i

tak dość korzystne warunki bo proponowali nawet umorzenie odsetek i  jeżeli by umorzyli te

odsetki to to są  duże pieniądze natomiast nasze bierne zachowanie jest dla nas szkodliwe,

powinniśmy my teraz wykazać aktywność i sami zwracać się do wierzycieli  a sami tzn. że to

ma wyjść z naszej inicjatywy i można zlecić przeprowadzenie tego jakiejś firmie czy osobie

a takich jest dużo, którzy chętnie zajęliby się tym,  tym bardziej że nas to nic nie kosztuje bo

osoba ta będzie z tych wynegocjowanych pieniędzy miała wynagrodzenie natomiast trzeba

zacząć to robić bo to najlepsze rozwiązanie. Skarbnik stwierdził, że proponuje, aby zlecić to

Panu Wojciechowi Gruszka, który zdaniem Skarbnika jest zainteresowany współpracą z nami
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a jego praca polegałaby na wyręczeniu nas w tym zakresie i on potrzebuje około 2 miesięcy

aby dotrzeć do tych wierzycieli przy czym jeżeli tutaj we wniosku firmy „MW Trade” Radca

Prawny proponuje kwotę główną to jemu bardzo często udaje się zejść poniżej tej kwoty

i w ten sposób on zarabia i ma 1,5% tej kwoty którą wynegocjował więc  jak ma 100.000 zł.

a uda mu się załatwić 95.000zł. to my spłacamy 96.500 zł. a i tak mniej niż wynika

z dokumentów a schodzi cała zaległość w związku z czym proponuje, aby do tych kilku spraw

w których wierzyciele się do nas zwrócili a myśmy się jeszcze nie wypowiedzieli aby odpisać

im w taki sposób, że nasz przedstawiciel zwróci się do nich w celu uzgodnienia warunków

umowy ugody i w pierwszej kolejności do w/w wnioskodawców tj. spółki „MW Trade”

z Wrocławia, TP S.A. Obszar Telekomunikacyjny w Opolu oraz Pralni „Wod-Chem”

z Częstochowy. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z powyższymi wnioskami i po wysłuchaniu

wypowiedzi Skarbnika Powiatu jak również po długiej dyskusji jednogłośnie  postanowił

powierzyć Panu Wojciechowi Gruszka przeprowadzenie rozmów z wszystkimi wierzycielami

SP ZOZ w Kluczborku w likwidacji (z wyłączeniem ZUS) oraz uzgodnienie               z nimi

szczegółowych warunków dot. terminu i wysokości spłat zaległych wierzytelności przy czym

w pierwszej kolejności należy przeprowadzić rozmowy z  następującymi wnioskodawcami:

spółką „MW Trade” z Wrocławia, TP S.A. Obszar Telekomunikacyjny             w Opolu oraz

Pralnią„Wod-Chem”  z Częstochowy.

Do punktu 4 porządku

Wicestarosta przedstawił zebranym projekt umowy użyczenia sprzętu medycznego

zakupionego w ramach kontraktu wojewódzkiego Powiatowemu Centrum Zdrowia S.A.

w Kluczborku. Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z projektem powyższej umowy tj.

umowy użyczenia sprzętu medycznego zakupionego w ramach kontraktu

wojewódzkiego Powiatowemu Centrum Zdrowia S.A. w Kluczborku i jednogłośnie

postanowili o jego podpisaniu. Jednocześnie Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz

Wicestarostę do podpisania powyższego projektu umowy.
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Do punktu 5 porządku

Wicestarosta zapoznał zebranych ze sprawozdaniem likwidatora SP ZOZ

w Kluczborku z prowadzonej działalności za okres od 07.09.2005 r. do 31.12.2005 r.

Sprawozdanie to – kontynuował Wicestarosta obejmuje informacje na temat stanu prawnego

w/w jednostki, stanu zatrudnienia, informacje dotyczące realizacji umów, sprawozdanie

z czynności podejmowanych w okresie obejmującym to sprawozdanie jak również informacje

na temat toczących się spraw sadowych.  Członkowie Zarządu Powiatu szczegółowo zapoznali

się z powyższym sprawozdaniem i nie wnieśli do niego żadnych uwag w związku            z

czym Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie

likwidatora SP ZOZ w Kluczborku z prowadzonej działalności za okres od 07.09.2005 r. do

31.12.2005 r.

Do punktu 6 porządku

Starosta zapoznał zebranych z wnioskiem Wydziału Współpracy Europejskiej, Kultury,

Sportu i Turystyki  tut. Starostwa dotyczącym projektu podziału środków przeznaczonych na

dofinansowanie imprez w zakresie kultury i sportu o zasięgu powiatowym i ponadpowiatowym

realizowanych w 2006 roku. Starosta przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu członkowie

Zarządu wstępnie zapoznali się z powyższym projektem podziału w/w środków a na

niniejszym posiedzeniu musi zostać podjęta konkretna decyzja co do wysokości kwot

dofinansowania poszczególnych imprez czy przedsięwzięć po czym Pani Maria Żurek –

główny specjalista w Wydziale Współpracy Europejskiej, Kultury, Sportu                                i

Turystyki  tut. Starostwa przedstawiła zebranym poszczególne propozycje i tak: imprezy

i przedsięwzięcia planowane do dofinansowania w 2006 roku w zakresie kultury to: obchody

100 rocznicy śmierci Jana Dzierżona – 1.000 zł.; festyny powiatowe – 1.000 zł.; nagroda

Starosty Kluczborskiego – 1.000 zł.; obchody państwowych świąt okolicznościowych –

500 zł.; Wojewódzki Turniej Recytatorski „O Buławę hetmańską”  w Byczynie – 500 zł.;

Międzynarodowy Jarmark Średniowieczny w Byczynie – 500 zł.; konkurs powiatowy

„Co wiecie o Powiecie Kluczborskim”- 400 zł.; 12 Ogólnopolskie Spotkanie Młodych

w Wołczynie – 1.000 zł.; Europejski Festiwal Muzyki Organowej – Kluczborskie Wieczory
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Muzyczne – XXI cykl koncertów organowych – 1.000 zł.; powiatowy konkurs recytatorski

„Twórczość poetów regionalnych” – 200 zł.; Powiatowy Konkurs Literacki „Dzierżon” –

400 zł.; powiatowe konkursy organizowane przez PODN – 500 zł.; oraz „Almanach Poetów

Ziemi Kluczborskiej” – 500 zł. natomiast jeśli chodzi o imprezy lub przedsięwzięcia

w zakresie sportu planowane do realizacji w 2006 roku to: Światowy Dzień Sportu –

Powiatowe Igrzyska Sportowe – 1.100 zł.; udział w rozgrywkach Powiatowej Drużyny

Piłkarskiej – 1.500 zł.; imprezy sportowe organizowane przez MKS Kluczbork – 3.000 zł.;

Ogólnopolski Turniej Karate – 500 zł.; Powiatowe Imprezy Sportowe – 2.400 zł. oraz

Mistrzostwa Powiatu Kluczborskiego w Trójboju Lekkoatletycznym – 500 zł. Następnie

członkowie Zarządu Powiatu raz jeszcze przeanalizowali poszczególne wysokości kwot jeśli

chodzi o planowane dofinansowanie poszczególnych imprez czy przedsięwzięć po czym

jedynie Wicestarosta wniósł uwagę do kwoty jaka została zaplanowaną do dofinansowania

imprez sportowych organizowanych przez MKS Kluczbork a mianowicie stwierdził, że kwota

3.000 zł. jest kwotą jego zdaniem zbyt wygórowaną i zaproponował, aby na powyższe

przeznaczyć 2.000 zł. a 1.000 zł. zostawić jako rezerwę, która będzie przeznaczona na inne

nieprzewidziane imprezy sportowe organizowane przez powiat na co Pani Żurek stwierdziła,

że to co jest zawarte w niniejszym wniosku tzn. te propozycje są to tylko i wyłącznie

propozycje a kwoty te są „ruchome” i Zarząd Powiatu może nimi dowolnie manipulować.

Zarząd Powiatu jeszcze przez chwilę dyskutował na powyższy temat po czym stwierdził

jednogłośnie, że zgadza się z propozycją Wicestarosty a pozostałe propozycje pozostawia

bez zmian. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł więcej żadnych uwag do

powyższego projektu podziału środków, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu

jednogłośnie zatwierdził projekt podziału środków przeznaczonych na dofinansowanie imprez

w zakresie kultury i sportu o zasięgu powiatowym i ponadpowiatowym realizowanych

w 2006 roku wnosząc jedynie poprawkę co do wysokości dofinansowania imprez sportowych

organizowanych przez MKS Kluczbork na które to imprezy postanowiono przeznaczyć kwotę

2.000,00  zł. natomiast kwota 1.000,00 zł. będzie stanowić rezerwę z przeznaczeniem na inne

nieprzewidziane imprezy sportowe organizowane przez powiat.
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Do punktu 7 porządku

Przewodniczący Zarządu przedstawił wniosek Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu

dot. zbycia nieruchomości stanowiących własność powiatu kluczborskiego                      a

mianowicie: Kluczbork ul. M.C. Skłodowskiej 23, działka nr 91/10 zabudowana budynkiem

starej pralni; Wołczyn ul. Namysłowska 39 dz. nr 130/6 zabudowana budynkami

magazynowymi; działka nr 402/10 poł. w Żabińcu; działka zabudowana budynkiem szpitala –

oddział wewnętrzny poł. w Kluczborku - dz. nr 56 oraz działki budowlane położone

w Bogacicy nr 1089,1090, 1091. Członkowie Zarządu Powiatu długo zastanawiali się,

analizowali informacje Wydziału Gospodarki Mieniem Powiatu na temat czynności jakie

zostały podjęte w minionym roku a mające na celu zbycie powyższych nieruchomości a które

to czynności nie przyniosły pożądanego skutku tzn. nie doszło do ich sprzedaży a następnie

podjęli dyskusję nad powyższą sprawą a mianowicie, co postanowić w każdym tym przypadku

i w jej wyniku, reasumując, Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął następujące decyzje w

powyższej sprawie: na działkę zabudowaną budynkiem starej pralni -

Kluczbork ul. M.C. Skłodowskiej 23, działkę zabudowaną budynkami magazynowymi -

Wołczyn ul. Namysłowska 39 oraz działkę nr 402/10 poł.  w Żabińcu - Zarząd Powiatu

postanowił ogłosić kolejne rokowania natomiast w sprawie  działki zabudowanej budynkiem

szpitala – oddział wewnętrzny oraz działek budowlanych położonych w Bogacicy nr

1089,1090, 1091 – Zarząd Powiatu postanowił nie przeprowadzać na razie przetargu.

Do punktu 8 porządku

Starosta przedstawił zebranym opracowany przez Powiatowe Centrum Pomocy

Rodzinie w Kluczborku powiatowy program działań na rzecz osób niepełnosprawnych na lata

2006-2010 a następnie dodał, że został on opracowany z uwzględnieniem planów samorządów

gmin: Kluczbork, Byczyna, Wołczyn oraz Lasowice Wielkie jak również propozycje swych

działań na rzecz osób niepełnosprawnych w naszym powiecie przedstawiły ośrodki pomocy

społecznej, placówki edukacyjne oraz organizacje pozarządowe i zostały one ujęte w

powyższym programie. Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z powyższym programem i

nie wnieśli do niego żadnych uwag w związku z tym Przewodniczący poddał go pod

głosowanie. Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął powiatowy program działań
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na rzecz osób niepełnosprawnych na lata 2006 – 2010 i postanowił o jego skierowaniu na

najbliższą sesję Rady Powiatu w Kluczborku.

Do punktu 9 porządku

Starosta przedstawił aneks nr 3/2005 do porozumienia nr 5/2004 z dnia 06.01.2005 r.

zawartego z Powiatem Brzeskim w sprawie ponoszenia wydatków na utrzymanie dzieci

przebywających w placówce opiekuńczo-wychowawczej prowadzonej przez Powiat

Kluczborski i dodał, że wprowadza on tzn. ten aneks, zmianę w paragrafie 3 zwartego

porozumienia i dotyczy sposobu dokonywania płatności na podstawie ustaleń zawartych

w porozumieniu. W związku z tym, że nikt z obecnych nie wniósł żadnych uwag do

powyższego aneksu, Starosta poddał go pod głosowanie. Zarząd Powiatu po zapoznaniu się

z aneksem nr 3/2005 do porozumienia nr 5/2004 z dnia 06.01.2005 r. zawartego z Powiatem

Brzeskim w sprawie ponoszenia wydatków na utrzymanie dzieci przebywających w placówce

opiekuńczo-wychowawczej prowadzonej przez Powiat Kluczborski, jednogłośnie postanowił o

jego podpisaniu. Jednocześnie Zarząd Powiatu upoważnił Starostę oraz Wicestarostę do

podpisania powyższego aneksu.

Do punktu 10 porządku

Starosta przedstawił następujące projekty uchwał Rady Powiatu:

- projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół

ponadgimnazjalnych powiatu kluczborskiego i studentów z powiatu kluczborskiego –

Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła zebranym, że zgodnie z interpretacją Ministerstwa

Gospodarki i pracy z dnia 25 maja 2005 r. dot. odsetek generowanych na rachunku bankowym

przez środki otrzymane od Instytucji Wdrażającej w ramach 2 Priorytetu Zintegrowanego

Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego, odsetki te są dochodem własnym jednostki

samorządu terytorialnego. Ponieważ w roku szkolnym/ akademickim 2005/2006 –

kontynuowała swoją wypowiedź Pani Krzysztowczyk, Powiat Kluczborski realizuje dwa

projekty w ramach Działania 2.2 Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju
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Regionalnego i posiada dwa aktywne rachunki bankowe, na które wpływają środki na tzw.

„stypendia unijne”, generowane są odsetki i odsetki te, podobnie jak inne sroki stanowiące

dochód własny Powiatu, można przeznaczyć na pomoc stypendialną dla mniej zamożnych

uczniów i studentów, którzy nie pobierają „stypendium unijnego” mimo spełniania kryteriów

ustalonych w odpowiednich regulaminach przyznawania i przekazywania stypendium unijnego.

Zarząd Powiatu nie wniósł żadnych uwag do projektu powyższej uchwały   tym samym

jednogłośnie go zatwierdzając jako materiał na najbliższą sesję Rady Powiatu                 w

Kluczborku;

- projekt uchwały w sprawie przyjęcia do wykonywania niektórych zadań związanych

z przeprowadzeniem poboru w 2006 roku – Starosta powiedział, że projekt powyższej

uchwały dot. przyjęcia od Wojewody Opolskiego do wykonywania następujące zadania

w zakresie przeprowadzenia poboru w 2006 roku: zawieranie umów z dyrektorami zakładów

opieki zdrowotnej o przeprowadzenie badań specjalistycznych i radiologicznych oraz

obserwacji szpitalnej poborowych, wypłacanie wynagrodzeń za udział w pracach powiatowej

komisji lekarskiej, pokrywanie kosztów wykonania badań oraz obserwacji szpitalnych oraz

przekazanie zakładom opieki zdrowotnej środków rekompensujących utracone zarobki przez

lekarzy i średni personel medyczny obsługujących powiatową komisję lekarską. Zarząd

Powiatu nie wniósł żadnych uwag do projektu powyższej uchwały i jednogłośnie postanowił

o jej skierowaniu na najbliższą sesję Rady Powiatu w Kluczborku;

-     sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku – Zarząd Powiatu

jednogłośnie zatwierdził i postanowił o skierowaniu powyższego sprawozdania na najbliższą

sesję Rady Powiatu w Kluczborku.

Do punktu 11 porządku

Brak wolnych wniosków.
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W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Starosta zamknął posiedzenie

Zarządu Powiatu. Na tym protokół zakończono.

               Protokołowała

          Danuta Oziembłowska            

                                    Zarząd    Powiatu

                                                        1. Stanisław Rakoczy       ...............................................

                                                        2. Mieczysław Czapliński  .............................................

                                                        3. Otylia Skoczylas          ...............................................

             

                             4. Stanisław Stenzel         ...............................................

 


